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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László

az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Seszták Miklós nemzeti fejlesztési miniszterhez

„Bízhatnak-e érdemi vizsgálatban, és válaszban Kabai Cukorgyári
lakótelepen élők?

A kabai cukorgyár felszámolása több területen is nehéz helyzetbe hozta a cukorgyár i
lakótelepen élőket.” címmel .

A lakóközösség egy része úgy véli, hogy a gyár üzemeltet ője az Eastern Sugar Zrt az aktuális

fogyasztói árnál lényegesen drágábban számolta el feléjük a távfűtéshez használt gáz árát .

Ebben az ügyben, augusztusban az Energia Hivatalhoz fordultak, hogy tisztázzák, milyen
engedély alapján végezte ezt a tevékenységet a helyi szolgáltató, volt-e engedélye a gá z
tovább étkesítésére?

Meglepődve tapasztalták, hogy a levelüket csak október 28-án vették nyilvántartásba FVFO
2016/2674 számon .

Nem értik, hol volt eddig az augusztus végén írt, és tértivevénnyel átvett levelük ?

A napokban végre kaptak egy választ, amiben a hivatal türelmet kért tő lük, és ebben szerepel
az októberi dátum .

Miniszter úr !

Bízhatnak-e a lakótelepen élők abban, hogy a hivatal kivizsgálja az ügyet, és záros határidőn
belül választ ad a lakossági megkeresésre

Tisztelettel kérem, hogy a választ részemre csak elektronikus úton továbbítsák,
papírformátumra nem tartok igényt . Válaszait előre is köszönöm !

Budapest, 2016 . december 06 .
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